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22 kwietnia 2015 r. w Inowrocławiu odbyła się konferencja energetyczna, która miała charakter spotkania
inicjującego budowę nowej linii najwyższych napięć 400 kV Jasiniec – Pątnów. W wydarzeniu wziął udział
Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Bydgoszczy, który dla przedmiotowej inwestycji będzie wydawał
decyzję środowiskową.

Budowa linii elektroenergetycznej 400 kV Jasiniec – Pątnów to jedna z kluczowych inwestycji Polskich Sieci
Elektroenergetycznych S.A. w Polsce centralnej, która będzie realizowana przez najbliższe cztery lata na
terenie województw kujawsko-pomorskiego i wielkopolskiego. Będzie to wymagało współpracy Inwestora,
Wykonawców, przedstawicieli władz samorządowych oraz szeregu instytucji szczebla regionalnego.

Podczas dyskusji, zarówno samorządowcy, jak i przedstawiciele Regionalnych Dyrekcji Ochrony Środowiska (z
Bydgoszczy i z Poznania), Regionalnych Dyrekcji Lasów Państwowych (z Torunia i Poznania) oraz Nadleśnictw z
terenu, przez który przebiegnie linia, najczęściej poruszali właśnie tematy z zakresu ochrony środowiska i
prowadzenia inwestycji zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie normami prawa.

Podczas konferencji podkreślano także szczególną dbałość Inwestora w zakresie ochrony środowiska naturalnego. Dotyczyło to zarówno własnej działalności, jak i firm wykonujących
prace na zlecenie Polskich Sieci Elektroenergetycznych S.A. Operator sieci przesyłowych nieustannie doskonali wewnętrzne mechanizmy nadzoru nad zgodnością podejmowanych planów
i działań z europejską i krajową polityką dbałości o środowisko.
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